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RG.0012.4.11.2019 

 

P R O T O K Ó Ł nr 11  
VIII Kadencji z posiedzenia  

Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Komunalnej 

 Rady Gminy Pruszcz Gdański 

z dnia 5.07.2019 r.  

 

 

 

W dniu 5 lipca 2019 roku odbyło się posiedzenie Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Komunalnej Rady Gminy Pruszcz Gdański w siedzibie spółki komunalnej gminy  

„EKSPLOATATOR” 

 

W spotkaniu uczestniczyło siedmiu członków komisji. Przyjęto następujący porządek 

zebrania: 

 

1. Rozpoczęcie posiedzenia, 

2. Zapoznanie się z problematyką zapotrzebowania na wodę oraz eksploatacją istniejącej sieci 

kanalizacyjnej w gminie. Perspektywy rozwoju i prognozy zwiększenia ww. zapotrzebowania. 

 Zakończenie posiedzenia. 

 

 
Ad. 1 – Przybyłych na spotkanie przywitał przewodniczący Komisji Janusz Sampolski. W posiedzeniu 

brali udział: pani Wójt Magdalena Kołodziejczak oraz przedstawiciele spółki „EKSPLOATATOR” 

pan prezes Marek Palusiński oraz dyrektor ds. technicznych pan Władysław Sobieniak. Obecny na 

posiedzeniu był także pan Radny Karol Kardasiński. 

 

Ad.2 –  Pan prezes Marek Palusiński przedstawił przy wykorzystaniu prezentacji multimedialnej 

problematykę poziomu zużycia wody w gminie oraz stan i możliwości techniczne posiadanych ujęć 

wody i stacji jej uzdatniania. Pan Prezes scharakteryzował także dynamikę rozwoju gminy w zakresie 

budownictwa mieszkaniowego, usługowo – hotelarskiego oraz przemysłu, a co za tym idzie ilości 

zapotrzebowania na wodę oraz odprowadzenie ścieków. Wskazał na konieczność inwestowania 

dużych nakładów finansowych na rozwój sieci wodno – kanalizacyjnej aby mogła ona sprostać 

wspomnianemu zapotrzebowaniu. Zwrócił także uwagę na konieczność w obecnej chwili wspierania 

się zakupami wody od innych dostawców w terenu ościennych samorządów, co skutkuje droższymi 

kosztami wody.  

 Pan dyrektor Wiesław Sobieniak przedstawił skalę problemów z modernizacją i rozbudową 

sieci wodno – kanalizacyjnej na podstawie konkretnych przykładów we wsiach Borkowo, Rotmanka, 

Jagatowo (Wojanowo) i Wiślinka. Zwrócił uwagę na warunki hydro – geologiczne w gminie i 

wykorzystanie posiadanych zasobów wody, jej uzdatniania i doprowadzenia do odbiorców. Pan 

Dyrektor zaznaczył, że niektóre miejscowości w gminie charakteryzują się olbrzymią dynamika 

wzrostu budownictwa i zapotrzebowania na wodę i utylizacje ścieków komunalnych.  

 Zebrani jednogłośnie zgodzili się na kontynuację spotkań z zarządem i pracownikami spółki 

„EKSPLOATATOR”,  w celu prowadzenia rozmów bardziej szczegółowych, dotyczących 

poszczególnych odcinków sieci w gminie.  

 

Ad. 3 – Na tym spotkanie komisji zakończono. 

 

 

Protokołował: Jerzy Kornacki. 



 

 

 

 

 

       Podpisy członków Komisji: 
 
     

  Janusz Sampolski -   …............................................................. 
 
 
  Szymon Benedyk -   …............................................................. 

 

 

  Krystyna Białek -   …........................................................... 
 
 
  Monika Ficek -    …............................................................ 
 
 
  Jerzy Kornacki -   …............................................................. 
 
 
  Marek Kowalski -   …............................................................. 

 

 

  Małgorzata Ossowska -  …............................................................. 

 

 

   

 

 

   


